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Fastlæggelse af endelig dagsorden

Dagsorden / Referat bestyrelsesmødet, den 24. januar 2024.

1.

HH ønsker drøftelse af henvendelse fra Reg. Midt omkring manglende OATU-medlem
som repræsentant for RSTF. Punkt 3.5

Habilitet2.

Ingen fandtes inhabile.

Gensidig orientering - gerne skriftlig, hvis orientering er lang!3.

KVH (KEU) om forsikringsordninger. Webinar som orientering. Klinikejerkonf. på
lørdag. Sundhedsstrukturkommission: tandlæger fylder meget lidt! ’Tænketanken’ haft
flere møder, men et stort spørgsmål om, hvad det kan/vil ændre. Koordinationsudvalget
mangler udpeget medlem fra RSTF. NN foreslået og accepterer.
CHB (SUU): formidling af forebyggende tandpleje i hospitalssektoren. Fokus på
mulighed for visitering af egne patienter til f.eks. Omsorgstandplejen.
JL (EUU): Dan Besjakov ny formand. JL alm. medlem. Forventer at mødeaktivitet øges.
Syntes at udvalget fungerer godt.
AR omkring HB og diverse tiltag.
HH: Købt champagne som jubilæumsgave til Isabel Brandt Jensen.
OATU-medlem3.5

HH modtaget opringning fra Stine Mørch (reg. Midt) omkring vores ’manglende’
OATU-medlem. Har kandidat til posten. Enighed om, at det ikke kan ske midt i et
‘valgår’. Må vente til næste RGF, hvis vi ikke selv finder kandidat.

Evaluering af aftenens møde.4.

12 medlemmer deltog (2 afbud på dagen).
HH bød velkommen, og slog et slag for Klinikejerkonferencen, og ærgrede sig personligt
over, at den faldt på samme weekend som Dentalnet. Fremhævede de mange gode tiltag i
TF, ikke mindst: book formanden/medarbejder.
Alle enige i, at det var utroligt succesfuldt, ikke mindst grundet Henriks fornemme og
gennemarbejdede oplæg med videointerview af eget personale. Kit gav de fremmødte
medlemmer en opgave omkring netværksdannelse, som blev godt modtaget og gav
medlemmerne en god snak. Referat af dette følger.



Ad punkt 5.:

Fagpolitisk Temadag lørdag den 25. november 2023 - opfølgning
Som opfølgning på Fagpolitisk Temadag arbejder Hovedbestyrelsen blandt andet videre med
de tilbagemeldinger, der fremkom i forbindelse med dagens gruppearbejder.
De temaer, der kom frem, har Hovedbestyrelsen drøftet og vil arbejde videre med nogen af dem, og så
vil Hovedbestyrelsen gerne bede regionsforeningerne om at arbejde videre med forskellige spørgsmål
og emner fra dagen.
Regionernes tilbagemeldinger på nedenstående emner og spørgsmål returneres senest den 22. marts
2024 til undertegnede, således at Hovedbestyrelsen kan samle tilbagemeldingerne, og emnerne kan
drøftes på det planlagte møde mellem regionsformænd, udvalgsformænd og Hovedbestyrelsen den 11.
april 2024.

Spørgsmål, der arbejdes videre med i regionerne:
- Forslag til målgrupperelaterede tilbud kan der arbejdes med i hhv. regionerne og centralt i
TF?
- Er der mulighed for dannelse af netværk for forskellige grupper, eksempelvis forskellige

faglige områder, aldersgrupper eller andre? Og hvordan skal disse struktureres og
organiseres?

- Hvordan skal en særlig indsats overfor de yngre medlemmer (potentielle medlemmer)
organiseres?
Både i forhold til:
- Nedsættelse af ungeudvalg, og i hvilken form?
- Tiltrækning af yngre medlemmer som fagpolitikere i regionerne?

- Der efterlyses sociale arrangementer blandt medlemmerne, der kan tiltrække nuværende
såvel som nye medlemmer og fagpolitikere. Hvilke arrangementer skal laves i regionerne? Og
hvilke arrangementer skal foregå centralt i TF regi?

- Tænk yderligere over, hvad der gør tandlægeforeningen attraktiv.

Debatemne fra Fagpolitisk Temadag.

Dagens medlemsmøde og deres svar skal indgå i kommentarerne/tilbageleveringen til
HB. Tiden løb fra os, så det blev besluttet, at udveksling af bemærkninger, indfald og
opfølgning tages over mails. PM videresender ‘medlemmernes referat’, så snart det
foreligger. HH er tovholder på processen.

5.

Eventuelt.

Ingen indlæg. Mødet sluttede kl. 22:00

6.


